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                                         Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 11. decembra 2019 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  9 poslancov                                                                      

                          

PROGRAM:      
  1.  Otvorenie, schválenie programu 

  2.  Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

  3.  Kontrola plnenia uznesení 

  4.  Rozpočtové opatrenie č. 9  a  č. 10 

  5. Výročná správa za rok 2018 a audit za rok 2018 

  6.  Žiadosti o dotáciu na rok 2020 

  7.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu Obce Hôrka na rok 2020 s výhľadom 

        na roky 2021 - 2022 

  8.  Návrh programového rozpočtu na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 - 2022 

  9.  Návrh VZN č. 4/2019 o miestnych daniach na území obce 

10.  Návrh VZN č. 5/2019 o dani z nehnuteľnosti na území obce   

11.  Návrh VZN č. 6/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné    

       odpady     

12. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce - Peter Smik, Silvia Vilnerová, Ing.     

      Otto Vilner, Emil Janaček 

13. Žiadosť o rekonštrukciu cesty a opravu mosta v obci Hôrka, časť Ondrej 

14. Žiadosť o dofinancovanie opatrovateľskej služby Spišská katolícka charita Spišská Nová   

      Ves 

15. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Hôrka na I. polrok 2020 

16. Rôzne 

17. Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 9 poslancov. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva ako 

je uvedený v pozvánke. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a 

overovateľov zápisnice ako celok poslancov: Petra Goreckého a Katarínu Žoldákovú. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

 

Bod č. 3  Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 
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Bod č.  4.  Rozpočtové opatrenie č. 9  a  č. 10 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce informovala o uvedenom bode. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č.  5  Výročná správa za rok 2018 a audit za rok 2018 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce informovala o uvedenom bode. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov, 

PROTI 0 poslancov, ZDRŽAL SA 1 poslanec (Ing. Peter Žoldák). 

 

Bod č.  6  Žiadosti o dotáciu na rok 2020 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že žiadosť o dotáciu si podali TJ Baník 

Hôrka, Slovenský zväz chovateľov poštových holubov, Základná organizácia Hôrka, 

Slovenský skauting, 122. Zbor anjelov strážnych Poprad, oddiel Hôrkáči a Únia nevidiacich 

a slabozrakých Slovenska, Podtatranská organizácia č. 28, Poprad. 

Dostali sme ešte jednu žiadosť, ktorá nám bola dnes doručená. Jedná sa o žiadosť 

Dobrovoľného hasičského zboru Hôrka. 

 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce upozornila, že podľa VZN o poskytnutí dotácie 

z rozpočtu obce je potrebné podávať žiadosti do 15 októbra a organizácia musí mať uvedené 

v žiadosti IČO, právnu formu, bankové spojenie. 

 

Katarína Žoldáková, poslankyňa ObZ uviedla, že či sa to dá potom po doriešení schváliť. 

 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce uviedla, že vo VZN je uvedené, že žiadosti o dotáciu je 

možné v opodstatnených prípadoch podávať aj v inom termíne. 

 

V rámci tohto bodu vystúpil: 

Ján Jakubec, vedúci skautov informoval, že od septembra sa stav vedúcim  v Hôrke, financie, 

ktoré dostanú využijú hlavne na športové vybavenie pre deti, keď idú vonku. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 7  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu Obce Hôrka na rok 2020 

s výhľadom na roky 2021 – 2022 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce informoval o uvedenom bode a navrhol 

upraviť kompetencie, aby sa mohli robiť  úpravy rozpočtu na položke  610, 620 a 630  mohli 

presúvať, ale  tým sa celkový rozpočet nezmení. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka 

oprávňuje 

starostku obce s vykonaním rozpočtových zmien vo výdavkovej časti rozpočtu 

v nasledovnom rozsahu: 

A) presuny finančných prostriedkov medzi položkami v rámci programu neobmedzene 

B) presuny finančných prostriedkov medzi programami do výšky 5000,-€ ročne. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č  8.  Návrh programového rozpočtu na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 – 2022 
Bc. Janka Valasová, ekonómka obce informovala o uvedenom bode. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 9  Návrh VZN č. 4/2019 o miestnych daniach na území obce 

Peter Gorecký, poslanec ObZ informoval a podal pripomienku, že vo VZN je uvedené 

užívanie verejného priestranstva obce -  trvalé parkovanie motorového vozidla, ale 

v paragrafe 8 nie je určená sadzba. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 10.  Návrh VZN č. 5/2019 o dani z nehnuteľnosti na území obce   

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že je potrebné zvážiť navýšenie daní,  

niektoré dane boli upravované v roku 2012 a odvtedy je  nárast nových výdavkov obce. 

 

Katarína Žoldáková, poslankyňa ObZ navrhla a podala pripomienku zvýšiť dane 

z nehnuteľnosti. 

 

Po diskusii obecné zastupiteľstvo navrhlo zvýšiť: 

sadzbu dane z pozemkov: 

- záhrady z 0,30 % na 0,50% zo základu dane, 

- zastavané plochy a nádvoria z 0,30 % na 0,50% zo základu dane, 

- stavebné pozemky z 0,30 % na 0,60 % zo základu dane 

sadzbu dane zo stavieb: 

- stavby na bývanie z 0,050 € na 0,10 € 

- za chaty a stavby na individuálnu rekreáciu z 0,165 € na 0,2 € 

- za stavby na podnikanie a zárobkovú činnosť 0,50 € na 0,60 € 

-  ostatné stavby z 0,050 € na 0,10 € 

- pri viacpodlažných stavbách príplatok za každé ďalšie podlažie okrem prvého nadzemného 

z 0,033 € na 0,05 € 

sadzba dane z bytov: 

- za byt z 0,08 € na 0,1 € 

- za nebytový priestor  z 0,03 na 0,06 € 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 
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Bod č. 11.  Návrh VZN č. 6/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné  odpady     

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že je potrebné zvážiť navýšenie poplatku, 

nakoľko sa budú zvyšovať náklady na zber odpadu a uloženie na skládke a občan by mal 

znášať všetky náklady. 

 

Peter Gorecký, poslanec ObZ navrhol, aby študenti, ktorí sú na internáte boli oslobodení 

od platenia poplatku. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov, 

PROTI 0 poslancov, ZDRŽAL SA 1 poslanec( Jaroslav Zachar). 

 

Bod. č. 12. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce - Peter Smik, Silvia 

Vilnerová, Ing. Otto Vilner, Emil Janaček 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce vyzvala predsedu Komisie finančnej a správy 

majetku, aby podal informácie k uvedenému bodu. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda komisie uviedol, že komisia neodporúča vyhovieť žiadosti 

o odkúpenie obecných pozemkov. Navrhuje, aby pozemok zostal v majetku obce 

a geometrickým plánom sa vyčlenila časť parcely č. 709 v max. šírke 3 m ako plocha pre 

zmiešané územie bývania a občianskej vybavenosti k požadovaným parcelám č. 725/1, 727, 

729, 730/1 za účelom bývania a občianskej vybavenosti. 

 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, kontrolór obce uviedol, že nevidí dôvod vytvorenia novej parcely a  

kto to zaplatí. 

 

V rámci tohto bodu vystúpila: 

Silvia Vilnerová, žiadateľka, ktorá uviedla, že im bola sľúbená prístupová cesta ku svojim 

domom zozadu, ešte keď sa robil územný plán a nemajú problém uhradiť náklady na 

geometrický plán.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka 

berie na vedomie 

stanovisko Komisie finančnej a správy majetku 

schvaľuje 

vypracovanie geometrického plánu, ktorým sa vyčlení časť parcely č. 709 v max. šírke 3 m 

ako plocha pre zmiešané územie bývania a občianskej vybavenosti k požadovaným parcelám 

č. 725/1, 727, 729, 730/1 za účelom bývania a občianskej vybavenosti.  

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 13. Žiadosť o rekonštrukciu cesty a opravu mosta v obci Hôrka, časť Ondrej 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce vyzvala predsedu Komisie finančnej a správy 

majetku, aby podal informácie k uvedenému bodu. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda Komisie finančnej a správy majetku uviedol, že komisia pri 

oprave mosta odporúča prizvať odborníka  za účelom posúdenia mosta a vypracovania 

rozpočtu na jeho rekonštrukciu do 31.1.2020, ďalej odporúča sledovať výzvy a využiť 

možnosť prostriedkov z fondov EÚ. Pri rekonštrukcii cesty odporúča pristúpiť k prípravným 



5 
 

činnostiam súvisiacich s rekonštrukciou cesty až po dokončení všetkých prác súvisiacich s 

uložením optického kábla, ďalej odporúča sledovať výzvy a využiť možnosť čerpania 

prostriedkov z fondov EÚ. 

 

V rámci tohto bodu vystúpila: 

Dagmar Barboriaková, žiadateľka, ktorá uviedla, že cesta je rozbitá, na cestu vysypali 

makadam, ale ničia sa tam autá a nie je tam osvetlenie, ak majú čakať kedy budú hotové 

prípojky na optický kábel, tak nechcú optický kábel a nech sa radšej robí už teraz cesta.   

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka 

berie na vedomie 

stanovisko Komisie finančnej a správy majetku 

poveruje 

starostku obce zabezpečiť odborníka na posúdenie mosta a na vypracovanie rozpočtu  na jeho 

rekonštrukciu do 31.1.2020 

odporúča 

pristúpiť k prípravným činnostiam súvisiacich s rekonštrukciou cesty až po dokončení 

všetkých prác súvisiacich s uložením optického kábla. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

 

Bod č. 14. Žiadosť o dofinancovanie opatrovateľskej služby Spišská katolícka charita 

Spišská Nová Ves 
Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala o uvedenom bode. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

 

Bod č. 15. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Hôrka na I. polrok 2020 

Emil Chovanec, poslanec ObZ navrhol zasadnutia v týchto termínoch : dňa 16.1.2020, 

20.2.2020, 19.3.2020. 16.4.2020, 21.5.2020, 18.6.2020. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov, 

PROTI 0 poslancov, ZDRŽAL SA 1 poslanec( Jaroslav Zachar). 

 

Bod č. 16. Rôzne 

Bc. Janka Valasová, ekonónka obce informovala: 

- poslancov - či chcú mať fyzickú alebo dokladovú inventarizáciu a či môžu zostať členovia 

ako inventarizačných komisií ako minulého roka 

- o zmluve s audítorom -  firmou MIFEST Košice na rok 2019. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 
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Bod č. 17 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva 

a poďakovala prítomným za účasť o 21.00 hod.. 

 

 

 

V Hôrke dňa 18. decembra 2019 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Peter Gorecký                            ........................................... 

 

                             Katarína Žoldáková                     ............................................ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková                                                                                                                          

                                

 

 

 

 

 

                                                                                                    Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                             starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


